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اوراق بده��ي در اواخر 
دولت دهم منتش��ر شد 
و در دولت يازدهم ادامه يافت اما سوال 
اينجاست که آيا نحوه واگذاري آنها به 
نفع پيمانکاران که اين اوراق را دريافت 
مي کنند )چه اسناد خزانه اسلامي که در 
دول��ت آق��اي روحاني اتفاق افتاد، و چه 
اوراق مشارکت(، هست يا خير؟ به نظر 
مي رسد کس��ي که پيمانکاري مي کند 
دنبال اين است که بابت کاري که انجام 
داده، پولش را بگيرد. به طور طبيعي هر 
ش��خصي و هر بنگاهي، هر نهادي که 
يک فعالي��ت اقتصادي انجام مي دهد، 
تماي��ل دارد در قب��ال کاري ک��ه انجام 
مي ده��د، وجه نقد دريافت کند، اين در 

مورد پيمانکاران هم صادق است...
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سرمقاله

سفر دونالد ترامپ به اروپا 
بسيار ناشيانه و نتيجه آن 
مخ��رب بود.س��خنراني 
آنگلا مرکل صدراعظم آلمان در مونيخ در 
سطحي بود که تقريبا مرکل نزديک به اعلام 
مرگ متحدين در غرب بود. مرکل هشدار 
داد :» در اي��ن زم��ان ديگر اتکاي کامل به 
ديگر کشورها تمام شده است آنطور که در 
روزهاي گذش��ته تجربه کردم ما اروپايي ها 
بايد خود سرنوشتمان را دردست بگيريم«... 
ادامه در همین صفحه  

اشتباه مركل 
 دونالد ترامپ و پايان غرب

گیدئون راکمن
فايننشال تايمز

يادداشت

تغيير مديريتها امري اجتناب ناپذير است و آمدن هر 
مدير، تغييرات در لايه هاي ديگر را به دنبال دارد. يکي 
ازاين موارد، درگذش��ت آيت الله هاشمي رفس��نجاني 
اس��ت که منجر به تغييرات گس��ترده در دانشگاه آزاد، 
آمدن علي اکبر ولايتي به عنوان رييس هيات موسس 
و امنا و برکناري ميرزاده از رياست اين دانشگاه شد. 
اما نکته ديگر مسايلي است که در حاشيه اين تغييرات 
مديريت��ي رخ مي ده��د و مديران گذش��ته به چالش 
کشيده مي شوند. دراين رابطه علي اکبر ولايتي درباره 
عملکرد رييس سابق دانشگاه آزاد اسلامي ادعاهايي 
را مطرح کرد و حميد ميرزاده نيز به اين ادعاها پاسخ 
داد. ولايت��ي ب��ا اعلام اينکه پس از انتصاب اينجانب، 
در مس��ائل متعدد و پيچيده وارد ش��دم که اين مسائل 
شامل فسادهاي مالي نيز مي شد گفت: ابتدا تلاش من 
بر آن بود که به صورت مس��المت آميز اين معضلات 
حل ش��ود. لذا به آقاي ميرزاده رئيس دانش��گاه آزاد 
اسلامي بابت فسادهاي مالي موجود در دانشگاه آزاد 
تذکراتي داده شد.اين فسادهاي مالي از زمان حيات 
مرحوم آيت الله هاشمي رفس��نجاني مطرح و قرار بود 
آقاي ميرزاده عزل شود. وقتي آيت الله هاشمي گزارش 
اين مفس��ده ها را ش��نيده گفته بود که برخورد با فرد 
م��ورد نظ��ر پس از انتخاب��ات صورت گيرد. ولايتي با 
اعلام اينکه بخش��ي از مش��کل اصلي در اين ميان 
دخالت فرزندان آقاي ميرزاده در امور دانشگاه  آزاد و 
دخالت آنها در انعقاد قراردادهاي مالي کلان است که 
اس��ناد همه اينها موجود اس��ت. حتي اظهارات بعضي 
از روس��اي واحدهاي دانش��گاه آزاد موجود اس��ت که 
با امضا و خط خود در اين باره نوش��ته اند. مثلا فرزند 
آقاي ميرزاده از برخي روس��اي واحدها خواسته است 
که با شرکت خاصي قرارداد انعقاد کنند و آن فرد زير 
بار نرفته و مغضوب آقاي ميرزاده قرار گرفته اس��ت. 
گزارش هاي متعدد و مس��تدل مبني بر اين فس��ادها 
موجود است. رييس هيات امناي دانشگاه آزاد با تاکيد 
ب��ر اينک��ه به طور مکرر با آقاي ميرزاده مکاتبه کرده 
و به صورت حضوري به او تذکر دادم که معاملات و 
قراردادهاي کلان بدون اطلاع اينجانب و مشورت با 
افراد صاحب نظر و مصلح منعقد نشود گفت: از جمله 
اين قراردادها ش��راکت در يک کارخانه داروس��ازي 
ب��ه مبل��غ بيش از دويس��ت ميليارد توم��ان بود که به 
مح��ض اط��لاع گفتم که بايد متوقف ش��ود. ولايتي 
افزود: قرار بر اين شد که بنده نماينده اي معرفي کنم. 
بنده آقاي دکتر رهايي رئيس سابق دانشگاه اميرکبير 
را معرف��ي کردم که در جلس��ات تصميم گيري براي 
انعقاد قراردادها حضور داشته باشد و هر معامله اي که 
ايش��ان به صلاح نديدند متوقف ش��ود تا رسيدگي در 
مورد آن صورت گيرد. پس از اين بود که آقاي ميرزاده 

نامه اي براي من نوشتند و در آن نامه اين رسيدگي ها 
را که براي جلوگيري از بروز مفاس��د بود دخالت هاي 
غيرقانوني ناميدند. ايشان در آن نامه گفته بودند که 
هيئ��ت موس��س و هيئت امن��ا اجازه ورود در کارهاي 
اجرايي دانشگاه را ندارند. در اين ميان شواهد متعدد 
مبني بر فس��ادهاي موجود در معاملات به اينجانب 
مي رسيد.وي با اشاره به موارد ديگري افزود: در طول 
۳۵ سال گذشته هيچ حسابرسي مستقلي از دانشگاه 
آزاد ص��ورت نگرفت��ه ب��ود و هر چه بوده حسابرس��ي 
داخلي بوده است. بنابر اين حسابرسي »مفيد راه بر« 
را ب��ه کار گرفتي��م و نادري��ان با نش��ان دادن تعدادي 
اس��لايد از وجود اختلالات مالي بس��يار در دانش��گاه 

آزاد گزارش داد. 
دفاع ريیس سابق دانشگاه آزاد ���

پس از انتش��ار اين اظه��ارات ولايتي، حميد ميرزاده 
پاسخ نامه اي منتشر کرد که در آن آمده است:علي رغم 
اينکه در پاسخ به اتهامات مشابه، پيش تر در دو نامه 
جداگانه براي اجتناب از رس��انه اي ش��دن موضوعات 
مطروح��ه، با ارس��ال توضيحات و مس��تندات اقدام 
کرده ام، معهذا چون ايشان بدون توجه به توضيحات 
و مس��تندات ارس��الي نسبت به تکرار اتهامات مذکور 
ام��ا اي��ن بار از طريق رس��انه ها اقدام کرده اند، لاجرم 
مجبور شدم مراتب را براي تنوير افکار عمومي اعلام 
دارم:در مورد قرارداد دانش��گاه با ش��رکت داروسازي 
بيوس��ان فارمد زيرمجموعه ش��رکت دارويي برکت 
وابس��ته به س��تاد اجرايي حضرت امام )ره( که ايشان 
به عنوان يکي از مفاسد اقتصادي در دانشگاه مطرح 
کرده اند، هيچگونه قراردادي با اين شرکت در زمان 
تصدي اينجانب منعقد نشد. در ادامه اين دفاعيه امده 
اس��ت: در مورد گزارش رئيس واحد اسلامش��هر که از 
قول ايش��ان اعلام ش��ده از نامبرده به اجبار خواس��ته 
ش��ده زمين��ي را به مبل��غ ۵۳ ميليارد تومان براي حل 
مشکل پارکينگ آن واحد خريداري کند. اين موضوع 
کام��لا دروغ و ک��ذب و قلب حقيقت اس��ت. ميرزاده 
در مورد دخالت فرزندانش در امور دانش��گاه و اعلام 
دخالت آنها در قراردادهاي کلان دانش��گاه گفت: از 
آقاي دکتر ولايتي مي خواهم اس��ناد اين فس��ادهاي 
ادعايي را به اطلاع عموم برسانند، ثانيا بنده پيشنهاد 
مي دهم ايشان و اينجانب در حضور مديران دانشگاه 
و مدعيان و ارباب جرايد و اصحاب رسانه هاي جمعي 
مناظره اي در سالن فرهيختگان دانشگاه در سازمان 
مرکزي داش��ته باش��يم تا معلوم شود آيا اين مواردي 
که مطرح کرده اند واقعيت دارد يا س��اخته و پرداخته 
آن دس��ته از روس��ا و مديران واحدهايي اس��ت که يا 
ب��ه خاطر فس��اد مال��ي و تخلفات اداري و آموزش��ي 
برکنار ش��ده اند و همانها با تحريک و تمش��يت بعضي 

اشخاص که تحمل موفقيت هاي دانشگاه در ۴۳ ماه 
مديريت اينجانب را نداش��تند، مرجع دادن اطلاعات 
دروغ و قلب واقعيت ها به ايشان بوده اند؟ ثانيا فرزندان 
بنده هيچگونه دخالتي در امور دانشگاه و قراردادهاي 
کلان آن نداش��تند و اصولا کليه امور مالي و اداري و 
خدماتي و اقتصادي و معاملاتي دانشگاه در چارچوب 
آيين نامه هاي مالي و معاملاتي و مصوبات هيات امنا 
و کاملا شفاف بوده و هيچکس نمي تواند خلاف آن 
عم��ل کن��د. اين کلي گوي��ي و توهين و تهمت و نقل 
قول از افرادي اس��ت که به خواس��ته هاي ناحق خود 
در دانشگاه نرسيدند و توسط همان اشخاص ساخته 
و پرداخته ش��ده اس��ت و متاسفانه آقاي دکتر ولايتي 
مرتب��ا آنه��ا را تکرار مي کنند. در ادامه امده اس��ت: در 
جلس��ه موس��وم به هيات امنا گفتم و براي آقاي دکتر 
ولايتي نوشتم اگر بنده خداي ناکرده اهل سوءاستفاده 
و فساد بودم بايد رفتارم با شما کاملا متفاوت مي بود. 
برخ��لاف وظيف��ه ام عمل مي کردم و به ش��ما دروغ 
مي گفتم و با تملق و چاپلوس��ي که متاس��فانه س��که 
رايج اين روزها شده، پست خودم را حفظ مي کردم تا 
فارغ از منافع دانشگاه به سوءاستفاده ادامه دهم زيرا 
آدم سوءاستفاده گر به هر قيمتي سعي در ماندن دارد! 
کما اينکه در خصوص نصب آقاي کلانتري به جاي 
آقاي طاها هاشمي در جلسه با حضور آقاي محمديان 
مطرح ش��د که اگر نصب ايش��ان را بپذيرم در شوراي 
عالي انقلاب فرهنگي براي ۴ سال ديگر و براي تداوم 
مديريت بنده نظر اعضاي شورا را جلب خواهند کرد. اما 
به خاطر اينکه اين موضوع خلاف اساسنامه دانشگاه 
بود اين پيش��نهاد ش��يرين را نپذيرفتم! حالا س��وال 
اينجاست چطور اگر بنده فاسد بودم شما مي خواستيد 
براي مديريت ۴ سال ديگر اينجانب از شوراي عالي 

انقلاب فرهنگي راي بگيريد؟! 
تشکیک در عزل ريیس دانشگاه ���

اين مطالب در حالي مطرح مي شود که حجت الاسلام 
سيدحسن خميني، عضو هيات موسس و هيات امناي 
دانش��گاه آزاد اس��لامي طي نامه اي به رييس جمهور 
ضمن اعلام فقدان وجاهت قانوني در موضوع عزل 
رييس دانش��گاه ازاد اس��لامي و نيز نصب سرپرست 
جديد بدون راي گيري در هيات امنا دانش��گاه از وي 
خواست نسبت به مسئله براي راهگشايي ورود کند.
ب��ه گ��زارش جماران، در اين نامه امده اس��ت: به نظر 
اينجان��ب رون��د عزل برادرمان جناب آقاي ميرزاده از 
وجاهت قانوني برخوردار نيس��ت و حداقل آن اس��ت 
که شبهه غير قانوني بودن آن بسيار قوي است. هم 
چنين نصب سرپرست نيز بدون راي گيري در هيات 
امنا بوده است. ورود حضرتعالي در مسئله حتما مفيد 

و راهگشا خواهد بود

دانشگاه آزاد با کلي حاشیه
اوراق بدهي و منفعت آن براي پيمانكارانادعاهاي ولايتي و دفاعيات ميرزاده 

ادامه ازهمین صفحه
... اما مساله اين است که اگر فرض کنيم امکان پرداخت پول نقد به پيمانکاران بابت 
زحمتي که انجام مي دهند، وجود نداش��ت، در مرحله بعد بالاخره پيمانکار از بخش 
دولتي و وزارتخانه ها مثل وزارت نيرو طلب خواهد داش��ت و به خصوص اينکه اين 
طلب برايشان مثل يک دارايي است، ولي تا زماني که اين طلب تنها به صورت يک 
طلب معمولي است، براي پيمانکار قابل اتکا نيست که بتواند برود کارهاي بعدي اش 
را دنبال کند. چون اين دارايي که دارد نمي داند کي وصول مي ش��ود و نمي داند که 
مي تواند آن را به ديگران واگذار کند، نقد کند يا بفروشد و ... به همين دليل اگر آن 
پيمانکار کاري انجام داد و طلبکار شد، طلبي که از وزارتخانه ها و دولت دارد، تبديل 
به اوراق بدهي )اسناد خزانه اسلامي، اوراق مشارکت و ... همه اوراق بدهي هستند( 
مي شود و بالاخره آن پيمانکار يک دارايي اي خواهد داشت که آن دارايي يک سررسيد 
دارد و يک س��ودي به آن تعلق مي گيرد و مي تواند يک تضميني باش��د که به خاطر 

آن پيمانکار فعاليت هاي بعدي را انجام دهد و نگراني نداشته باشد.
از اين نظر براي پيمانکار اگر نتوانست طلب خود را نقد بگيرد ترجيحش اين است 
ک��ه اي��ن اوراق را بگي��رد ت��ا اينکه فقط در دفاتر اس��ناد يک طلب دولتي از آن بخش 
دولتي يا وزارتخانه داش��ته باش��د. در مقايس��ه با ثبت طلب فقط در دفاتر، گرفتن اين 

اوراق براي پيمانکار خوب است و ارجحيت دارد.
حال اينکه آيا از محل اوراق بدهي خس��ارت هم به پيمانکار وارد مي ش��ود، يا خير؟ 
بايد گفت، قاعدتا بايد يک سودي هم براي اوراق بدهي تعريف بشود، بنابراين اين 
پيمانکار يک دارايي دارد که بابت آن يک سودي نصيبش مي شود آن هم در مقايسه 
با طلبي که قبلا در دفاتر بوده و عملا س��ودي هم نصيبش نمي ش��ده اس��ت. پس 
اوراق بدهي از اين جهت نيز براي پيمانکاران اين اوراق ارجحيت دارد. نکته بعدي 
اين است که اين اوراق بدهي بايد قابليت نقد شدن داشته باشند يعني پيمانکار اگر 
خواس��ت بتواند در يک بازاري اين اوراق را بفروش��د و به پول نقدش برس��د. موقعي 
که اين ويژگي نصيب اوراق بشود به طور کلي ضرري به پيمانکار نمي رسد. به نظر 
مي رس��د اين اقدام مثبتي از طرف دولت بوده اس��ت، پيمانکار مثل يک بنگاه يک 
ترازنامه اي دارد، اين ترازنامه يک دارايي داش��ته اس��ت که پيمانکار نمي توانس��ته به 
اين دارايي اتکا کند، حالا که اين دارايي را دولت با اوراق بدهي پاياپاي کرده است، 
اوراق بدهي همان دارايي قبلي اس��ت و هيچ فرقي نکرده ولي قابليت معامله دارد 

و سود به آن تعلق مي گيرد.

نماينده ش��يراز در مجلس جذب س��رمايه گذاري داخلي و خارجي را کليد رونق 
اقتصادي دانس��ت و گفت: براي س��رمايه گذاري نيازمند بازنويس��ي آيين نامه ها به 

صورت خوانا، شفاف و روان هستيم.
به گزارش خانه ملت، فرج الله رجبي در نطق ميان دستور حضور ملت ايران پاي 
صندوق هاي رأي را دستاورد ملي دانست و عنوان کرد: متأسفانه برخي از بزرگان 
کشور عليرغم جايگاه با اهميت خود بدون توجه به ابعاد موضوع و سرمايه بي بديل 
انتخابات، با ايجاد شبهه در تعداد، کيفيت و ميزان تخلفات و بدون توجه به منافع 
ملي تلاش کردند کماکان در جهت تقويت جناح خود گام برداش��ته و با اس��تفاده 
از الفاظ جديد و غريب نظير رأي حلال و رأي مومنانه و ايجاد شبهه در سلامت 
انتخابات و کم و زياد شدن آرا که غيرممکن است، پيروزي ارزشمند آقاي روحاني 
را تحت الش��عاع قرار دهند، غافل از اينکه اظهارات ايش��ان خواه ناخواه انتخابات 
ش��کوهمند مردم را هدف قرار داده و ارزش بين المللي آن را مخدوش مي کند و 

منافي مصالح ملي بوده و بايد در اسرع وقت اظهارات خود را اصلاح کنند.
وي افزود: ميليون ها نفر در ميتينگ هاي انتخاباتي پيام هاي خود را اعلام کردند، 
مردم که س��ال هاي تحت مش��کلات اقتصادي، تحريم، بيکاري و تورم بوده اند، 
اولويت هاي خود را که اقتصادي نبود و بلکه سياسي و اجتماعي بود مطالبه کرده 
و در واقع اعلام کردند ملت مرغکي نيس��ت که فقط به آب و دانه احتياج داش��ته 
باشد بلکه روح متعالي و شکوهمندي است که در جهت اعتلاي فطرت خداجوي 

خود خواسته هاي ديگري نيز دارد حال شما به تعهدات خود عمل کنيد.
رجب��ي در ادام��ه ب��ا بيان اينکه همه مي دانند که در قرن 21 ممنوع التصوير کردن 
ياران انقلاب و ايجاد معذورات و استفاده از روش هاي امنيتي درازمدت براي حل 
مشکلات سياسي و اجتماعي ناکارآمدي خود را نشان داده، يادآور شد: اين مسأله 
بايد به طور جدي مورد کارشناسي و تجزيه تحليل قرار گيرد که چرا در حالي که 
سال ها تلاش شده بود با استفاده از امکانات تبليغاتي و توليد هزاران ساعت برنامه 
در صداوسيما و به کار گيري ظرفيت تريبون هاي مختلف و نهادهاي گوناگون و 
ش��يوه هاي امنيتي، بس��ياري از مطالبات مردم سطحي، کم بها و محصول القائات 
خارجي خوانده مي شود اما در فضاي آزاد انتخاباتي مجددا جواناني از نسل ديگر 

آن را تکرار کرده و به آن پاي فشردند.
اين نماينده مجلس دهم با بيان اينکه اعضاي کابينه روحاني در دور اول يکدست 
نبودند، خاطرنشان کرد: براي چابک کردن کابينه بايد دستي محکم به سر و روي 
آن کشيد و کساني را به همکاري فرا خواند که براي دفاع از دستاوردهاي دولت 

آمادگي و شايستگي داشته باشند.
 FATF، IPC ،رجبي در ادامه خطاب به روحاني با بيان اينکه شما در مسأله برجام
شما و وزيران در هيأت دولت غريب و تنها بوديد، عنوان کرد: بايد بررسي شود چند 
وزير از دستاوردهاي اين چنين حمايت آشکار و محکم کردند و چند نفر راه عافيت 

طلبي و سکوت اختيار کردند؛ حداقل يک سوم کابينه بايد خداحافظي کنند.
عضو کميسيون عمران ادامه داد: تيم رسانه اي دولت به جز دو ماه اخير بسيار ناتوان 
و کم تحرک بود و همواره از قافله جا مي ماند و اينکه همگان گوش��زد مي کردند 
اميدواري��م در بقي��ه اوق��ات ه��م مثل دو ماه آخر دولت فعاليت کنيد، مي دانس��تند 
دولت طي ۴ سال گذشته چه اقداماتي را داشته اما تيم رسانه اي شما تازه از خواب 

اصحاب کهف بيدار شده بود.

نماينده شیراز مطرح کرد؛

ضرورت چابک سازي کابینه دوازدهم 

 اشتباه مركل ، دونالد ترامپ و پايان غرب
ادامه ازهمين صفحه

...سخنان مرکل به سرعت به تيتر اخبار تبديل شد.مقصر خواندن دونالد ترامپ براي 
رويکرد کش��ورش آس��ان اس��ت اما با وجود سخنان هشدار گونه مرکل وي رفتاري 
غيرمسئولانه داشته و بيانيه اي را اعلام کرد که تهديدي بر اتحاد آتلانتيک خواهد 
بود. بحث درباره ترامپ ساده است رويکرد او در اروپا فاجعه بود.وي در سخنراني 
خود در ناتو نتوانس��ت تعهد خود درباره ماده ۵ دفاع از متحدين را نش��ان دهد.اين 
امري اشتباه نبود بلکه پيامي از آمريکا بود که تعهد دفاع از اروپا ديگر جدي نخواهد 

بود. در اجلاس جي 7 ، ترامپ با عدم حمايت از توافق 
آب و هوايي پاريس تنها ماند و آلمان را به دليل فروش خودروهايش به امريکا "بد 
، بس��يار بد" خواند. مرکل با همه اين موارد علاوه بر برگزيت روبروس��ت اين امر 
باعث ش��د تا اعلام کند ديگر نبايد به امريکايي ها و انگليس��ي ها تکيه کرد. اما اين 
س��خنراني اش��تباه بود. دليل اول اين اش��تباه اس��ت که با گذشت چهار ماه از رياست 
جمهور ترامپ اتحاد آتلانتيک را زيرترديد برد که صلح را در 70 سال اخير در اروپا 
حفظ کرده است.اين امر امکان دارد که آقاي ترامپ انحرافي است که به زودي از 
رياست خارج شود. دومين دليل اين است که رياست جمهوري آمريکا دليل موجهي 
براي سخنان خود درباره هزينه ناتو داشته باشد.بحث ترامپ درباره اينکه امريکا نبايد 
7۵ درصد بودجه دفاعي ناتو را بپردازد نبايد مقصرشناخته شود. سوم اينکه مرکل 
با اعلام اينکه اتحاد غرب درحال فروپاش��ي اس��ت اش��تباه ترامپ در عدم حمايت 
از ماده ۵ را تکرار کرد که باعث اميدواري روس��يه براي شکس��ت اتحاد غرب اس��ت 
و جامعه اروپا درخطر بيش��تر اس��ت. دليل چهارم اينکه خانم مرکل رفتار نامنصفانه 
وي با انگليس است که برخلاف آمريکا از توافق آب و هوايي پاريس حمايت کرده 
است و دولت ترزا مي نيز از تعهداتش به ناتو حمايت کرده است. سختگيري آلمان 
درباره برگزيت ميتواند بر تعهدات انگليس به ناتو تاثيرگذار باش��د.در نتيجه برخي 
معتقدند مرکل اکنون رهبري واقعي براي غرب است اما در واقعيت به نظر مي رسد 

مرکل تمايل کمي به مبارزه براي اتحاد غرب داشته باشد.  
ترجمه : فاطمه مهتدي

س��خنگوي دول��ت در واکن��ش به اظهارات دي��روز رئيس قوه قضائيه درباره مس��ئله 
حصر اظهار کرد: قدرت در س��اختار نظام جمهوري اس��لامي بين س��ه قوه توزيع شده و 
رئيس جمهور، رئيس قوه مجريه و مس��ئول اجراي قانون اساس��ي اس��ت و از اختيارات 
خود استفاده مي کند. به نظر نمي رسد اگر رئيس قوه قضاييه مطلبي دارد بايد آن را در 

سطح جامعه مطرح کند. اين باعث مي شود...

احساس شكست نكنيد
 16 ميليون هم راي خوبي است
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صفحه2

روابط عمومي و امور بین الملل شرکت فولاد    زرند    ايرانیان

آگهي فراخوان عمومي
ش�رکت ف�ولاد    زرن�د    ايرانی�ان در نظر دارد نس�بت به شناس�ايي پیمانکاران 
جهت ساخت و نصب شوت ها، دايورترها و تجهیزات خطوط انتقال مواد در 
مجتمع کنس�انتره و گندله س�ازي س�نگ آهن زرند واقع در کیلومتر 35 جاده 
س�نگ آهن جلال آباد اقدام نمايد. لذا از ش�رکت هايي که داراي فعالیت در 
اين زمینه مي باش�ند در صورت تمايل ضمن مراجعه به س�ايت اين ش�رکت 
به نش�اني  zisco.midhco.com  نس�بت به ارس�ال رزومه کاري خود به ايمیل 
jamshid.ouji@gmail.com  اقدام و در صورت نیاز به کسب اطلاعات بیشتر 
با شماره 17-32468710-034 داخلي 144 آقاي مهندس جاويدي تماس 

حاصل نمايند.

شرکت فولاد    زرند    ايرانیان

دعاي روز پنجم ماه مبارك رمضان:خدايا مرا دراين روز از توبه و استغفار كنندگان قرار ده.

نشست خبري سخنگوي شوراي نگهبان به زماني نامعلوم موکول شد
انتخاب��ات برگ��زار ش��ده و حج��ت 
الاس��لام حسن روحاني با 2۳ ميليون 
و ۵00 هزار راي توانسته است رييس 
دول��ت دوازده��م ش��ود. ام��ا قوانين 
کش��ور هنوز روحاني را رييس دولت 
دوازدهم نمي داند، زيرا ابتدا ش��وراي 
نگهب��ان بايد صحت اي��ن انتخابات 
 راتايي��د کن��د ت��ا وارد مراح��ل بعدي 

شويم. 
بر اس��اس قانون مي بايس��ت شوراي 
نگهب��ان در م��دت 10 روز نظر نهايي 
خود را در اين مورد اعلام کند و با توجه 
به اينکه انتخابات در 29 ارديبهش��ت 
برگزار شد، شوراي نگهبان بايد هشتم 
خرداد نظر نهايي خودش را اعلام کند. 
اما چنين نشد و روابط عمومي شوراي 

نگهبان پس از دو بار ارسال اصلاحيه، 
برگزاري نشس��ت خبري سخنگوي 
اين شورا را به زمان نامعلومي موکول 
کرد.ب��ه گزارش ايرنا به نقل از روابط 
عمومي ش��وراي نگهب��ان، ق��رار بود 
نشس��ت خبري عباس��علي کدخدايي 
چهارشنبه برگزار شود که در اصلاحيه 
اي برگزاري نشس��ت به ش��نبه آينده 

موکول شد. پس از چند ساعت، پيامک 
ديگري دريافت ش��د که اين نشست 
در روز ش��نبه برگزار نمي شود و زمان 
آن متعاقبا اعلام مي شود.اين نشست 
نخستين نشست خبري پس از اعلام 
نظر ش��وراي نگهب��ان درباره صحت 
انتخاب��ات دوازدهمين دوره رياس��ت 

جمهوري خواهد بود.

واردات 
در اتاق شیشه ای

با رونمايی از سامانه جامع »تجارت ايران« صورت  گرفت؛

گ�روه صنع�ت، مع�دن و تج�ارت: زم��ان کوتاهي پس از راه اندازي س��امانه 
جام��ع گمرک��ي و پنجره واحد تجارت فرامرزي از س��وي گمرک جمهوري 
اس��لامي ايران، روز گذش��ته مجموعه وزارت صنعت، معدن و تجارت نيز از 
سامانه جامع »تجارت« رونمايي کرد. هدف اصلي اعلام شده براي راه اندازي 
اين سامانه جامع، مقابله با قاچاق، شناسايي و رهگيري تمام فرآيندهاي تجاري 
کالا اعم از صادرات و واردات است. حالا به نظر مي رسد که اقدامات وزارت 
صنعت، معدن و تجارت براي برخورد سيستمي با پديده قاچاق وارد مرحله 
تازه اي شده است. آنطور که يدالله صادقي، معاون امور اقتصادي و بازرگاني 
وزارت صنعت، معدن و تجارت روز گذشته در نشست خود با خبرنگاران اعلام 
کرده راه اندازي س��امانه جامع »تجارت ايران« در راس��تاي اجراي آيين نامه 
اجرايي ماده 1۳ که بر ايجاد شناسنامه، شناسه و کد رهگيري براي کالاهاي 

گروه هدف، با تشکيل کارگروه هاي تخصصي صورت گرفته است. آنطور که 
مسئولان وزارت صنعت، معدن و تجارت مي گويند اهداف اصلي راه اندازي 
اين سامانه کاهش اسناد قابل معامله، کاهش زمان براي تجار و بازرگانان 
و توليدکنندگان و شفاف س��ازي فرآيند واردات يا توليد تا توزيع اس��ت. حالا 
مي توان گفت که هدف اين س��امانه، مديريت شناس��ه کالا در طول زنجيره 
تجاري کشور است و بر اين اساس، زبان مشترک در کل فعاليت هاي تجاري 
فراهم مي شود. سامانه شناسه کالا سامانه اي است به منظور توليد و دريافت 
شناس��ه کالا و تش��کيل شناس��نامه کالا که فرآيندهاي درخواست و صدور 
شناسه کالا را در برگرفته و امکان استعلام شناسه کالا را براي سامانه ها و 

افراد مرتبط فراهم مي کند.
صفحه7

گزارشويژه

3اقتصاد كلان

10اجتماعی

8راه ومسكن

الزام بانک ها  به حمايت 
تمام قد از تولید و اشتغال

مسکن 
در آستانه رونق 

از ناموفق بودن مصوبه برج - باغ تا استخدام هاي خارج از ضابطه

جنجال در »بهشت«

ويـتـريـن

»تجارت« از حضور بانوان در انتخابات شوراها گزارش مي دهد؛

سهم اندک زنان 
از صندلی های شورا

4

رئیس سازمان خصوصي سازي عنوان کرد؛

واريز نخستین سود 
سهام عدالت تا 3 ماه آينده

5


